

Title (en)

GRINDING TOOL.

Title (de)

SCHLEIFWERKZEUG.

Title (fr)

OUTIL DE MEULAGE.

Publication

EP 0035998 A1 19810923 (EN)

Application

EP 80901674 A 19810323

Priority

SE 7900186 W 19790912

Abstract (en)

[origin: WO8100689A1] Grinding tool having two circular rounds (10, 11) disposed on a spindle (15) and bobbins (26) distributed around the spindle, which are parallel to the spindle and span the distance between the rounds. On the bobbins, rods (23) are mounted which project from the periphery of the rounds. The bobbins and the rods mounted thereon are removably arranged between the rounds by the rounds being detachably interconnected on the spindle with a spacer (13) therebetween.

Abstract (fr)

Un outil de meulage possede deux plaques circulaires (10, 11) montees sur un axe (15) et des bobines (26) reparties autour de l'axe, paralleles a l'axe et enjambant la distance entre les plaques circulaires. Sur les bobines, des tiges (23) sont montees en se projetant depuis la peripherie des plaques circulaires. Les bobines et les tiges montees sur celles-ci sont amovibles entre les plaques du fait que ces dernieres sont reliees entre elles de maniere demontable sur l'axe avec un organe d'espacement (13) entre elles.

IPC 1-7

B24D 13/02; A46B 7/06; A46B 9/08; A46B 13/02

IPC 8 full level

B24D 13/10 (2006.01); **B24D 13/02** (2006.01); **B24D 99/00** (2010.01)

CPC (source: EP)

B24D 13/02 (2013.01); **B24D 99/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8100689 A1 19810319; EP 0035998 A1 19810923; JP S56501118 A 19810813

DOCDB simple family (application)

SE 8000223 W 19800912; EP 80901674 A 19810323; JP 50199680 A 19800912